
 
Referat brugerrådsmøde 
 
Dato: Tirsdag d. 22. november 2022 

 
Deltagere:       Bodil, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jens Aage, Jonna, Kirsten, 

Bente (aktivitetskonsulent), Lisbeth Kessler(ældrerådet) 
  

 
Fraværende:    

 
Referent: Gertrud 

 
1.og 2. Referatet fra sidste møde blev godkendt og dagsordenen fastlagt  
3. Meddelelser 
• Formanden  

Jens Aage refererede fra dialogmødet: Der må ikke foregå tøjsalg i aktivitetshusene. 
Kommunen prioriterer bæredygtighed, derfor opfordres der til at spare på lys, fylde 
vaskemaskine og opvaskemaskine 
Interesse fra de andre huse for Toftens plakater og aktivitetshefte. Der bliver holdt et 
kursus i plakatfremstilling på Toften for alle kommunens brugerrådsmedlemmer d. 
12. januar kl. 13 – 16. 
Der bliver bygget 3 nye plejehjem i Kolding. 
Jens Aage laver plakat om generalforsamlingen d. 24. januar. Den vil også indeholde 
en hvervekampagne. Lisbeth Kessler bliver dirigent. 

• Aktivitetskonsulenten 
Bente spurgte, om vi er interesseret i at afholde et møde med oplysning om, hvordan 
man bedst omgås demente. Det bliver arrangeret i NetværksCafeen. Bente melder 
tilbage.  

• Køkkenet 
Intet  

• Kassereren 
Inger har udsendt regnskab pr. 31. oktober. 

• Øvrige meddelelse 
4.Afholdte arrangementer 
• NetværksCafe med Arthur Connie, 44 deltagere. 
• Fødselsdags frokost og Banko 34 deltagere. 
• Løvfaldstur 38 deltagere. 
• NetværksCafe med gamle film 17 deltagere. 

5. Kommende arrangementer 
• NetværksCafe med julehygge og ventilblæserne d. 24. november. 
• Julefrokost d. 1. december 
• Pakkeleg d. 8. december (Inger H, Inger R, Jonna, Bodil og Kirsten køber pakker). 
• Julebanko d. 12. december. Der gives 1000 kr. ekstra til gevinster. 



• Nytårskur i NetværksCafeen d. 5. januar med kransekage og champagne. + 
deltagelse af   

• borgmesteren. 
6. Næste møde 

Der afholdes brugerrådsmøde tirsdag d. 10. januar kl. 9.30. Gertrud og Jonna sørger 
for kaffe.  

7. EVT. 


